
 

 

 

Številka: 900-94/2025-4 

Datum: 14. 5. 2025 

 

 

 

Z A P I S N I K 

25. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v torek, 13. maja 2025 ob 18.00 uri na sedežu 

Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Matjaž Slavko Ilnikar, Saša Đorđević, Žiga Kosi, Igor Marn, Beno Pehani , 

Vesna Petrič, Filip Slakan Jakovljević, Marjan Starc, Ivan Šček,  Pavle Šijanec, 

Helena Marija Zupan. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Petra Blajhribar Kubo – opr.,  Damjan Jović – opr., Tamara Krebelj – opr.,  

Maja Selič, - opr., Darja Zajc - opr., Bogdana Žagar Stelling  – opr. 

 

OSTALI NAVZOČI: Sanja R. Ljubijankić, Urška Fajmut – obe SLS MU MOL, občan                      

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti  članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet sklepčen 

in lahko prične s sejo.  

Predsedujoči dal na glasovanje predlog dnevnega reda: 

 

Predlagam naslednji DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje Sveta ČS Šiška  MOL  

2. Dnevi ČS Šiška 

3. Poročanje predsednika sveta ČS Šiška 

4. Pobude in predlogi  

5. Razno 

 

Navzočih je bilo 11  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11  članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 
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AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL 

 

Zapisnik seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 24. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/25: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 24. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

 

Sklep 1/25 je bil sprejet. 

 

          AD 2. 

DNEVI ČS ŠIŠKA 

 

Na ČS Šiška se bodo tudi letos odvijali Dnevi ČS Šiška. 

Ob pripravi na Dneve ČS Šiška je v pripravi pester program za občane vseh generacij z športnim in 

kulturnim programom. 

Predsednik je predal besedo predsedniku Odbora za šport, g. Kosiju, da predstavi načrtovane športne 

aktivnosti ob dnevih ČS Šiška. Po predstavitvi se je predsednik zahvalil g. Kosiju. 

Predlagani program se lahko še eventualno kaj dopolni. 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

V razpravi so sodelovali g. Kosi, g. Pehani, ga. Petrič, ga. Zupan, g. Ilnikar. 

Sejo je zapustila g. Šček. 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 2/25: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil z osnutkom programa 

aktivnosti ob dnevih ČS Šiška za leto 2025. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

 

Sklep 2/25 je bil sprejet. 
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AD 3. 

   POROČANJE PREDSEDNIKA SVETA ČS ŠIŠKA 

 

1.Obvestilo prejeto na ČS Šiška v vednost – Neprijetna hladna javna razsvetljava na Šišenski cesti 

Predsednik je povedal, da je ČS Šiška prejela v vednost pobudo občana vezano na novo javno 

razsvetljavo, ter nastalimi težavami, s predlogi za rešitev problematike, naslovljeno na Javno  

razsvetljavo. Čaka se na odgovor Javne razsvetljave. 

Sledila je razprava, v kateri so sodelovali g. Ilnikar, g. Pehani, ga. Zupan,  

Svet ČS Šiška podpira to pobudo. 

 

2.Obvestilo prejeto na ČS Šiška v vednost – Nalog MOL OGDP na JP LPT 

Predsednik je povedal, da smo prejeli, za zaris talnih puščic za označitev smeri vožnje pri 

koridorjih na Ulici bratov Učakar. 

V sklopu rednih del izvajanja GJS, v delu, ki se nanaša na vzdrževanje prometne signalizacije in prometne 

opreme na javnih cestah in nekategoriziranih cestah, ki se uporabljajo za javni cestni promet, je MOL 

OGDP naročil JP LPT zaris dodatnih talnih puščic za označitev smeri vožnje pri koridorjih na Ulici bratov 

Učakar. 

Obrazložitev: Mimo vhodov v garaže/koridorje na Ulici bratov Učakar je urejen enosmerni promet vozil. 

Za dodatno označitev enosmernega prometa se na tla zariše puščico za preprečevanje napačne smeri 

vožnje pred vsakim vhodom v koridor. Uredi se kot je označeno v grafični prilogi. 

 

3. Prejeti odgovori MOL OGDP in OVO 

 

A) Predsedujoči je povedal, da je na 23. seji bil sprejet sklep, da se pobuda, ki se nanaša na izvir vode 

na cesti Pod Hribom posreduje na pristojno službo MOL.  

Prejeli smo odgovor: 

»Prejeli smo vaš predlog ureditve potoka in izvira ob cesti Pod Hribom. Sporočamo vam, da se 

omenjeni potok in izvir nahajata na parcelah v zasebni lasti in da na parcele, ki niso v lasti MOL ne 

moremo posegati. Lastniki parcel morajo sami poskrbeti za svoje parcele. Na OVO MOL smo pred leti 

naredili popis izvirov na določenem območju MOL z željo, da nekatere od teh izvirov uredimo in jih 

naredimo dostopne meščanom. Že takrat se je izkazalo, da je to praktično nemogoče, ker so izviri v 

glavnem na zasebnih parcelah. Tudi, če bi izvir bil na parceli MOL, bi zelo težko zagotavljali visoko 

kakovost vode, da bi le-ta bila primerna za pitje. Potrebne bi bile konstante meritve, ki za seboj 

potegnejo tudi velike stroške. Glede navedenega izvira pa je tako, da okolico izvira lahko urejajo 

lastniki parcel. V tem primeru pa se vsekakor morajo pozanimati, kakšna dovoljenja za to potrebujejo, 

ker se izvir nahaja tudi na območju Krajinskega parka Tivoli, Rožnik in Šišenski hrib. Pitje vode iz tega 

izvira vsekakor odsvetujemo.« 

Sledila je razprava, v kateri so sodelovali g. Ilnikar, ga. Zupan, g. Pehani, g. Marn, g. Slakan Jakovljević, 

g. Đorđević.  

 

 

B) Predsedujoči je povedal, da je na 23. seji bil sprejet sklep, da se pobuda, ki se nanaša na Prehod za 

pešce na Rakuševi ulici - poškodovana vozna ovira posreduje na pristojno službo MOL. 

Prejeli smo odgovor: 

»KPL bo opravil preveritev na terenu in po potrebi uredil.« 
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C) Predsedujoči je povedal, da je na 23. seji bil sprejet sklep, da se pobuda, ki se nanaša na Prehod za 

pešce na Rakuševi ulici posreduje na pristojno službo MOL. 

Prejeli smo odgovor: 

»Na Rakuševi ulici je prehod za pešce ustrezno označen s horizontalno in vertikalno prometno 

signalizacijo. Urejen je na prometni grbini, kar zagotavlja nizke prevozne hitrosti motornih vozil. 

Hitrost je s prometnimi znaki omejena na 30 km/h. Rakuševa Ulica poteka skozi strnjeno naselje 

oziroma območje, kjer je mogoče v vsakem delu dneva pričakovati pešce in ostale udeležence cestnega 

prometa. V letošnjem poletju bomo zagotovili zaris dodatnih talnih označb, ki bodo še bolj nakazovale 

na območje z veliko prometnimi udeleženci ter zagotavljale previdno vožnjo. Ocenjujemo, da dodatna 

označitev prehoda za pešce ni potrebna.« 

 

 

D) Predsedujoči je povedal, da je na 23. seji bil sprejet sklep, da se pobuda, ki se nanaša na nova 

območja parkiranja v Šiški posreduje na pristojno službo MOL. 

Prejeli smo odgovor: 

»Večina parkirnih mest ob Gotski ulici je na zemljiščih, ki so v zasebni lasti oziroma v lasti 

vsakokratnih etažnih lastnikov. Določeno število parkirnih mest je sicer na zemljišču, ki je v lasti MOL, 

vendar v zvezi tega zemljišča potekajo na Okrajnem sodišču postopki po ZVEtL-1 (Zakonu o 

vzpostavitvi etažne lastnine na določenih stavbah in o ugotavljanju pripadajočega zemljišča) za 

določitev pripadajočega zemljišča. To pomeni, da se morajo pravdni postopki končati, da se določi 

lastnika in s tem upravljavca zemljišča, in dokler se ne končajo, MOL ne bo posegala v urejanje.« 

 

E) Obvestilo na ČS svetnice ga. Petre Blajhribar Kubo 

Glede na informacijo o poteku dogodkov na MOL v prihodnje glede vzdrževanje cestne infrastrukture. 

Predsednik je predlagal, da se za ta namen na ČS oblikuje delovna skupina, ki bo spremljala stanje in 

podajala konstruktivne predloge.  

Predsedujoči je odprl razpravo.  

V razpravi so sodelovali g. Pehani, g. Ilnikar, g. Slakan Jakovljević, g. Đorđević.    

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 3/25: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je za potrebe kvalitetnega in strokovnega 

spremljanja stanja cest na terenu in za bodočo investicijo prenove Celovške ceste oblikoval 

delovno skupino v okviru sveta ČS. 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

 

Sklep 3/25 je bil sprejet. 

Predsednik je dal na glasovanje sklep o seznanitvi poročanja predsednika ČS svetnicam in svetnikom ČS. 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/25: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana se je seznanil s poročilom predsednika 

sveta ČS Šiška. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

 

Sklep 4/25 je bil sprejet. 
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AD 4.  

 

POBUDE IN PREDLOGI 

 

1. OBRAVNAVA PREJETIH POBUD IN PREDLOGOV 

Do datuma sklica seje smo prejeli dopis občana z dvema pobudama: 

1. Dvosmerne kolesarske steze ob celotni Celovški cesti (na obeh straneh ceste, vključno z 

dvosmernimi prehodi čez Celovško) 

2. Omejevanje hrupa iz prometa na Celovški cesti - posebej v nočnih urah iz strani motoristov in 

voznikov glasnih in prehitrih osebnih vozil 

• Ena opcija je konsistenten povečan policijski nadzor - manj smiselno 

• Druga opcija pa so spremembe same infrastrukture, ki bi fizično preprečile divjanje in previsoke 

hitrosti (grbine, ležeči policaji, ožanje ceste, robovi itd.) 

Gradivo so svetnice in svetniki prejeli s sklicem seje.  

Predsedujoči je odprl razpravo.  

V razpravi so sodelovali: občan, g. Pehani, g. Ilnikar, g. Šijanec, ga. Zupan, g. Starc, g. Đorđević, g. 

Slakan Jakovljević. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 5/25.: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se prva pobuda 

občana, ki se nanaša na predlog za dvosmerne kolesarske steze ob celotni Celovški cesti sprejme v 

seznanitev, vendar v sedanji situaciji to ni mogoče realizirati. Pobudo bomo posredovali na 

pristojno službo MOL v seznanitev. 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se druga pobuda 

občana, ki se nanaša na za omejevanje hrupa iz prometa na Celovški cesti posreduje na pristojno 

službo MOL.  

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep 5/24 je bil sprejet. 

 

AD 5. 

       RAZNO 

 

1. Predsednik je svetnike obvestil o možnosti še vedno aktualnem evidentiranja kandidatov v svet OŠ 

Spodnja Šiška. 

 

2. Vabilo na tekmovanje v velikih kanujih za četrtne skupnosti 2025 

Prejeli smo vabilo na tekmovanje z možnostjo udeležbe ekipe ČS Šiška, v kolikor bo uspešno 

sestavljena. 
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3. Predsednik je svetnike in svetnice informiral o dopisu MOL OGDP vzdrževanje gozdnih vlak v 2025. 

V pripravi je novo javno naročilo, zato smo bili zaprošeni za predloge za obnovo gozdnih poti, ki 

morajo biti katastrsko odmerjene in biti v lasti MOL oz. javno dobro. 

Dogovorjeno je, da bo ČS posredovala predlog. 

 

4. Naslednja seja bo predvidoma 27.5.2025 ob 17.00 uri. 

 

 

Dnevni red 25. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška Mestne občine Ljubljana je bil izčrpan in 

predsednik je zaključil sejo ob 19.25 uri. 

 

Zapisali: 

Sanja R. Ljubijankić 

Urška Fajmut 

 

           Predsednik Sveta 

                  Četrtne skupnosti Šiška 

                                                                                                                     Matjaž Slavko Ilnikar 


